
Informace z radnice 

 Žádost o dotaci z ROP na rekonstrukci místní komunikace v Podskalí byla zamítnuta. 

Důvodem je nedoložení tzv. „jiného práva“ k pozemku ve vlastnictví Jihočeského kraje. 

Jedná se o místo napojení rekonstruované místní komunikace na hlavní silnici v ulici 

Zámecká. Správa a údržba silnic, která je správcem komunikace, vydala písemné 

souhlasné stanovisko ke stavebnímu řízení, což však úředníkům z ROP nestačí, ti vyžadují 

uzavření smlouvy a náprava již není možná. Dva měsíce usilovné práce tak byly k ničemu.  

 V pondělí 23. září byly zahájeny práce na rekultivaci skládky v pískovně za hřbitovem. Po 

skončení prací, které se předpokládá do 3 týdnů, bude následovat výstavba nové 

kanalizace v ulici Školní. Letos se bude jednat o část od kuželny směrem do ulice B. 

Smetany, kde se napojí na hlavní kanalizační řad. 

 S rekonstrukcí bývalé skládky vzniká nový problém – vyřešit kompostování. Na bývalou 

skládku byl dosud ukládán kompostovatelný materiál, což nebude dále možné. Ve městě 

se ročně vyprodukuje asi 120 tun bioodpadu, který je potřeba kompostovat. Přípravné 

práce na pořízení kompostárny již byly zahájeny. 

 Žádost o dotaci na výstavbu dětského hřiště z Nadace ČEZ „Oranžové hřiště“ byla 

zamítnuta. Důvody zamítnutí správní rada Nadace ČEZ nesděluje. 

 V říjnu budou probíhat práce na obnově úpravny vody. Jejich cílem je výměna filtrů, které 

jsou za hranicí životnosti. Po dokončení bychom se měli dočkat kvalitnější pitné vody. Po 

dobu prací bude vhodné v rámci možností zbytečně vodou neplýtvat. Přesto nelze 

vyloučit krátkodobou výluku v dodávce vody. 

 V pondělí 30. září proběhne jednání na Státním fondu životního prostředí (SFŽP), jehož 

cílem je stanovení dalšího postupu před závěrečným dokončením akce „Kanalizace a 

vodovod Stará Včelnice“. 

 Pro úplnost uvádím cenu za dokončenou demolici bývalé jídelny uranových dolů, na 

jejímž místě je plánována výstavba nové hasičské zbrojnice. Demolici provedla firma PB 

SCOM z Hranic na Moravě za 762 559,- Kč včetně DPH. Původní předpokládané náklady 

byly 1,8 milionu korun. 
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